
 

 
 
Aan het College van Gedeputeerde Staten van Groningen 
Postbus 610 
9700 AP Groningen 
  
Onderwerp: Bereikbaarheid nieuwe ziekenhuis Scheemda per openbaar vervoer  
 
Groningen, 26 februari 2018 
  
Geacht College, 
 
Naar aanleiding van recente berichtgeving over de busverbinding tussen Delfzijl en het nieuwe 
Ommelander Ziekenhuis in Scheemda zijn we benieuwd naar de bereikbaarheid met de bus van het 
nieuwe Ommelander Ziekenhuis na de opening deze zomer. Voor onze fracties is het erg belangrijk 
dat patiënten, bezoekers en personeel het ziekenhuis goed kunnen bereiken met het openbaar 
vervoer. Daarom hebben we de volgende vragen aan u.   
 

1. Hoeveel reizigers maken nu gebruik van de busverbindingen die stoppen bij de nieuwe 
locatie van het ziekenhuis? 
 

2. Wat is de verwachte toename van het aantal reizigers dat met de bus naar Scheemda zal 
reizen na opening van het ziekenhuis? 

 
3. Wordt de dienstregeling van de buslijnen die naar het nieuwe ziekenhuis rijden aangepast 

aan de toename van het aantal reizigers? Zullen bussen op sommige verbindingen frequenter 
of op andere tijden gaan rijden? Zo nee, waarom niet? Zo ja, op welke wijze? 
 

4. Voor de afstand tussen de bushalte en de hoofdingang van het ziekenhuis wordt onderzoek 
gedaan naar de mogelijkheid om hier zelfrijdend vervoer in te zetten. Hoe staat het met dit 
onderzoek en wordt hier na de zomer daadwerkelijk zelfrijdend vervoer ingezet? 

 
 
We zien uit naar de beantwoording van onze vragen. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
namens de fractie van de ChristenUnie,   namens de fractie van de PvdA, 
 
 
Fredric Geijtenbeek     Gert Engelkens 


